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    PROCES VERBAL 

 

 Încheiat azi, 30 octombrie 2023, în cadrul şedinţei ordinară publică a Consiliului 

Local al municipiului  Alba-Iulia. 

  Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1268/23. 10. 2023 a Primarului 

municipiului Alba Iulia, publicată în ziarul local Unirea în data de 24 octombrie 2023. 

  Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice.  

 Marcel Jeler: ”La ședință sunt prezenți un număr de 17 consilieri. Așadar, ședința 

noastră este legal constituită. Lipsește domnul consilier Sandu Cornel Stelian, doamna 

consilier Marcela Vâlcan, doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana și domnul consilier 

Sergiu Nicolae Vârtei. Domnul consilier Sandu Cornel Stelian a anunțat că nu va participa 

la ședința de consiliu. Doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana intră on line în timpul 

discutării proiectului nr. 1 al ordinii de zi. Domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei intră on 

line în timpul discutării proiectului nr. 16 al ordinii de zi iar doamna consilier Marcela 

Vâlcan intră on line în timpul discutării proiectului nr. 17 al ordinii de zi. Domnul consilier 

Lupea Ioan Gabriel, domnul consilier Ionuț Horșa și domnul consilier Raul Sebastian 

Tudorașcu  participă la ședința de consiliu în regim de videoconferință. 

  Înainte de a da cuvântul doamnei președinte, vreau să supun aprobării 

dumneavoastră procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului local din data de 27 

septembrie 2023. Așadar, supun la vot procesul verbal. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri?” 

   ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul Victor, Ioan Fulea, 

Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, 

Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, 

Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

  Marcel Jeler: ”Dau cuvântul doamnei președinte Bărbuleț Narcisa Ioana.” 

   Bărbuleț Narcisa Ioana: ”Vă propun ca modalitate de vot a ședinței de azi, votul 

deschis prin ridicare de mână pentru cei prezenți în sală și votul prin apel nominal pentru 

colegii din on line. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supusă la vot, această propunere a fost votată cu 17 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul Victor, Ioan 

Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil 

Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 Bucureștean Narcisa Ioana: ”Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la 

lucrările şedinţei noastre participă: domnul Primar Pleșa Gabriel, d-na Georgeta Rânghet – 

director Direcția juridică, administrație publică locală,  dl. Daniel Stan – director Direcția 

tehnică,  d-na Delia Cristescu - director Direcția de asistență Socială,  dl. Alexandru 

Damian – arhitect șef, dl. Bogin Ștefan – șef Serviciu resurse umane-administrativ,  d-na 

Maria Seeman – manager public, d-na Andreea Giurgiu – inspector Compartiment 

proceduri administrative, învățământ, d-na Mihaela Petcu - consilier Serviciul administrație 

publică locală, juridic, contencios, d-na Bucur Beatrice consilier Serviciul administrație 



publică locală, juridic, contencios, dl. Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  

precum şi presa.” 

  Pleșa Gabriel: ”Pe ordinea de zi avem 29 proiecte. Suplimentar au fost introduse 6 

proiecte:   

  30. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului teren în suprafață de 

105 mp înscris în CF nr. 119919 din domeniul public al Municipiului Alba Iulia în 

domeniul public al statului, în vederea dării în administrarea Ministerului Educației prin 

Inspectoratul Școlar Județean Alba și Palatul Copiilor Alba Iulia. 

  31. Proiect de hotărâre privind   modificarea HCL nr. 281/27 iulie 2018 cu 

modificările și completările ulterioare privind aprobarea participării Municipiului Alba 

Iulia în calitate de partener în cadrul proiectului „Achiziție de mijloace de transport public 

– autobuze electrice”. 

  32. Proiect de hotărâre privind AVIZAREA AMPLASĂRII PE DOMENIUL 

PUBLIC A UNOR CONSTRUCȚII CU CARACTER PROVIZORIU. 

  33. Proiect de hotărâre privind privind RESPINGEREA Plângerii Prealabile 

formulată de Victoria POPA pentru revocarea în parte a Hotărârii Consiliului Local nr. 185 

din 2021 pentru aprobarea P.U.Z. "ELABORARE P.U.Z. – MODERNIZARE STRĂZI ÎN 

ZONA DE NORD A MUNICIPIULUI ALBA IULIA (MICEȘTI - BĂRĂBANȚ) – 

REGLEMENTARE URBANISTICĂ TRAMĂ STRADALĂ: LOT I, LOT II, LOT III". 

  34. Proiect de hotărâre privind  modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 67/2023 privind aprobarea documentației faza D.A.L.I. și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de investiții: „EXTINDERE 

PE VERTICALĂ CLĂDIRE EXISTENTĂ PRIN AMENAJAREA UNUI CENTRU 

PENTRU PERSOANE VULNERABILE”. 

  35. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 68/2023 privind aprobarea Proiectului Înființare Centrul de zi 

pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de părinţi „Sf. Stelian” Alba Iulia și a 

cheltuielilor legate de proiect. 

  Marcel Jeler: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua parte la 

deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau rude până la 

gradul al patrulea inclusiv, aveți un interes patrimonial în problema supusă dezbaterilor 

consiliului local, vă rog să le precizați acum.” 

  Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea 

 

             ORDINE DE ZI: 

 

  1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli 

pe anul 2023 al Municipiului Alba Iulia 

  2. Proiect de hotărâre privind executia bugetului general de venituri si cheltuieli pe 

trimestrul III anul 2023 a Municipiului Alba Iulia 

 3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 

Alba-Iulia nr.9/2023 privind aprobarea utilizării sumelor din excedentul bugetului local din 

anul precedent ca sursă de finanțare a cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2023 

 4. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia în Consiliul de administrație al Palatului Copiilor Alba Iulia pentru 

anul școlar 2023-2024 

 5. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 

contractual din cadrul Muzeului Palatul Principilor Transilvaniei Alba Iulia 



 6. Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile privind revocarea în 

parte a HCL nr. 321/2023 privind modificarea Hotărârii nr. 534/2022 a Consiliului local cu 

privire la stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual 

din Aparatul de specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia și din serviciile publice 

aflate în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, cu modificările şi 

completările ulterioare, începând cu data de 01 septembrie 2023 

 7. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al Aparatului de 

specialitate al Primarului Municipiului Alba Iulia, în vederea promovării în grad 

profesional/treaptă profesională a unor funcționari publici și a personalului contractual, 

începând cu luna noiembrie 2023 

 8. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei de Asistenţă 

Socială din subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, începând cu luna 

noiembrie 2023 

 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării Direcției Învățământ, Creșe cu 

personalitate juridică, în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, 

Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare a 

acesteia 

 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizatiei către Asociația de 

Dezvoltare Intercomunitară „Salubris Alba” 

 11. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotararea Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia nr. 323 /27.07.2022 cu privire la aprobarea documentatiei tehnico-

economice faza DALI si a indicatorilor tehnico-econimici, pentru obiectivul : " 

RENOVARE ENERGETICA MODERATA A CLADIRILOR REZIDENTIALE 

MULTIFAMILIALE - BLOC 11A DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA" , cu modificarile si 

completarile ulterioare 

  12.  Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotararea Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia nr. 324 /27.07.2022 cu privire la aprobarea documentatiei tehnico-

economice faza DALI si a indicatorilor tehnico-econimici, pentru obiectivul : " 

RENOVARE ENERGETICA MODERATA A CLADIRILOR REZIDENTIALE 

MULTIFAMILIALE - BLOC 11B DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA" , cu modificarile si 

completarile ulterioare 

 13. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotararea Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia nr. 325 /27.07.2022 cu privire la aprobarea documentatiei tehnico-

economice faza DALI si a indicatorilor tehnico-econimici, pentru obiectivul : " 

RENOVARE ENERGETICA MODERATA A CLADIRILOR REZIDENTIALE 

MULTIFAMILIALE - BLOC 13A DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA" , cu modificarile si 

completarile ulterioare 

 14. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la HCL 132 / 28.03.2023 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice faza DALI și a indicatorilor tehnico-

economici, pentru obiectivul: “ CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE A 

CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA BLOC 25 SC A+B” 

 15. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la HCL 134 / 28.03.2023 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice faza DALI și a indicatorilor tehnico-

economici, pentru obiectivul: “ CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE A 

CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA BLOC A3 -A8” 

 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza SF 

și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul: MODERNIZARE STRADA 

GAROAFEI ȘI STRADA DIANA -(inclusiv exproprieri pt. capacități de transport, rețele 



apă și canal conform PUZ aprobat cu HCL 330/2010, art.10)- MUNICIPIUL ALBA 

IULIA, cartier Pâclișa 

 17. Proiect de hotărâre privind declanșarea procedurii de expropriere a unor imobile 

(terenuri) și pentru înprejmuiri/construcții anexe, executate cu autorizație de construire, 

strada Diana, situate în Pâclișa pe amplasamentul obiectivului de investiții: 

MODERNIZARE STRADA GAROAFEI ȘI STRADA DIANA -(inclusiv exproprieri pt. 

capacități de transport, rețele apă și canal conform PUZ aprobat cu HCL 330/2010, art.10)- 

MUNICIPIUL ALBA IULIA, cartier Pâclișa 

 18. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza SF 

și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul: „VIABILIZARE TEREN ȘI 

UTILITĂȚI LA SALA DE EDUCAȚIE FIZICĂ ȘCOLARĂ PENTRU ȘCOALA AVRAM 

IANCU” 

 19. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Local al municipiului Alba Iulia nr. 426/2021 privind aprobarea cererii de finanțare și a 

devizului general estimativ pentru Proiectul “MODERNIZARE STRĂZI ZONE DE 

DEZVOLTARE MUNICIPIUL ALBA IULIA LOT 3 – EMIL RACOVIȚĂ, GRIGORE 

ANTIPA, PETRE ISPIRESCU, DIMITRIE BOLINTINEANU, SIMION MÂNDRESCU, 

ALEXANDRU ODOBESCU, ARIEȘULUI” în vederea depunerii în cadrul programului 

Național de Investiții „Anghel Saligny”, cu modificările și completările ulterioare 

 20. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul: „EXTINDERE REȚEA APĂ 

POTABILĂ ȘI CANALIZARE MENAJERĂ CU BRANȘAMENTE ȘI RACORDURI - 

STRADA GOVORA„ 

 21. Proiect de hotărâre privind aderarea municipiului Alba Iulia la Asociația Climate 

Alliance 

 22. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului „BIM digital competencies to evaluate and improve the energy efficiency of 

European buildings. A digital way towards positive energy districts” (acronim 

BIM4Energy), finanțat în cadrul programului „Erasmus+” 

 23. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism: P.U.Z. pentru 

„REGLEMENTARE TRAMĂ STRADALĂ ȘI LOTIZARE ÎN VEDEREA 

CONSTRUIRII DE LOCUINȚE INDIVIDUALE” Municipiul Alba Iulia, Strada 

TARNIȚA, Nr. 10, județul Alba 

 24.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism Plan Urbanistic 

de Detaliu pentru: "CONSTRUIRE IMOBIL CU 3 UNITĂȚI DE LOCUIT ȘI SPAȚII 

PENTRU SERVICII MEDICALE LA PARTER" 

 25. Proiect de hotărâre privind atribuirea și schimbarea traseului unor străzi din 

Municipiul Alba Iulia 

 26. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință gratuită către 

Asociația Pensionarilor „Speranța de Alba” a unui imobil (construcție) în suprafață utilă de 

15 mp, situat în Municipiul Alba Iulia, str. Cloșca, bl. CF11, ap. „Spațiu comercial”, județul 

Alba 

  27. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr.347/2023 privind 

aprobarea constituirii drepturilor de uz și servitute în favoarea SC DELGAZ GRID SA, 

asupra imobilului (teren), proprietate publică a municipiului Alba Iulia, situat în Alba Iulia, 

pe str.Decebal 

 28. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a unui 

imobil (teren) situat în Alba Iulia, B-dul Revoluției 1989, nr.1B 



 29. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a unui imobil 

(teren) situat în Alba Iulia, str.Craivei, nr.63A 

  30. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului teren în suprafață de 

105 mp înscris în CF nr. 119919 din domeniul public al Municipiului Alba Iulia în 

domeniul public al statului, în vederea dării în administrarea Ministerului Educației prin 

Inspectoratul Școlar Județean Alba și Palatul Copiilor Alba Iulia 

 31. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 281/27 iulie 2018 cu 

modificările și completările ulterioare privind aprobarea participării Municipiului Alba 

Iulia în calitate de partener în cadrul proiectului „Achiziție de mijloace de transport public 

– autobuze electrice” 

 32. Proiect de hotărâre privind AVIZAREA AMPLASĂRII PE DOMENIUL 

PUBLIC A UNOR CONSTRUCȚII CU CARACTER PROVIZORIU 

 33.  Proiect de hotărâre privind RESPINGEREA Plângerii Prealabile formulată de 

Victoria POPA pentru revocarea în parte a Hotărârii Consiliului Local nr. 185 din 2021 

pentru aprobarea P.U.Z. "ELABORARE P.U.Z. – MODERNIZARE STRĂZI ÎN ZONA 

DE NORD A MUNICIPIULUI ALBA IULIA (MICEȘTI - BĂRĂBANȚ) – 

REGLEMENTARE URBANISTICĂ TRAMĂ STRADALĂ: LOT I, LOT II, LOT III" 

 34.   Proiect de hotărâre privind  modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 67/2023 privind aprobarea documentației faza D.A.L.I. și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de investiții: „EXTINDERE 

PE VERTICALĂ CLĂDIRE EXISTENTĂ PRIN AMENAJAREA UNUI CENTRU 

PENTRU PERSOANE VULNERABILE” 

 35.  Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 68/2023 privind aprobarea Proiectului Înființare Centrul de zi 

pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de părinţi „Sf. Stelian” Alba Iulia și a 

cheltuielilor legate de proiect             

   

  1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli 

pe anul 2023 al Municipiului Alba Iulia 

  Se dă cuvântul d-nei Emilia Oprean – director executiv Direcția cheltuieli  – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.    

  

 Intră on line doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana. 
 

  Emilia Oprean: ”Bună ziua. Primul proiect este rectificarea bugetului în urma 

analizei efectuate asupra contului de execuție de la 30 septembrie. Și ca urmare a 

adreselor și a notelor  de fundamentare primite  din partea servicilor și a birourilor  prin 

care se solicită realizarea unor activități  și acțiuni pentru asigurarea funcționării și în 

baza prevederilor legii nr. 273/2006 privind finanțele publice locale  și a legii nr. 368 – 

legea bugetului de stat, am procedat la întocmirea propunerii de rectificare   pozitivă a 

bugetului de venituri și cheltuieli al municipiului Alba Iulia. Astfel, contextul acestei 

rectificări bugetare îl reprezintă atât modificarea listei de investiții precum și 

rectificarea corespunzătoare  a bugetului de venituri și cheltuieli  a anului 2023, în 

conformitate cu modificările prezentate în materialele ce au fost puse la dispoziția 

Consiliului local spre analiză, dezbatere și aprobare a hotărârii în forma prezentată. 

Modificările în structura bugetului sunt prezentate detaliat pe clasificația bugetară, 

economică și funcțională în anexa proiectului privind rectificarea de azi, 30 octombrie 



2023. Mulțumesc.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: ”Intervenții?” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Am întrebat-o pe doamna director în cadrul comisiei de 

buget de vineri, la capitolul autorități executive, de ce vreți să rectificați  cu un plus de 

238 mii lei la cheltuieli de personal? Îmi amintesc că ne-ați spus că în mare e vorba de 

o sumă de vreo 130 și ceva de mii de lei, în urma unui proces câștigat de un salariat sau 

ceva de genul. Corect? Câștigat când? Acum? Că eu știu că am avut în vară spețe 

similare.” 

  Emilia Oprean: ”Da. La sfârșitul lunii septembrie.” 

  Nanu Dana Elisabeta: „Și procedura spune că în primul an se acordă 5%. Doriți 

să acordați toată suma dintr-o dată?” 

  Emilia Oprean: ”În acest caz a trebuit să acordăm toată suma pentru că așa a fost 

sentința.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Și este de la capitolul 51.02?” 

  Emilia Oprean: ”Da. De la capitolul 51.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Ok. Mulțumesc!” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: ”Alte discuții dacă mai sunt?” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”În comisie am discutat modificările legate de rectificarea 

bugetară. Toți colegii am fost de acord. Avizul este favorabil.” 

  Emilia Oprean: „Mai am ceva de adăugat. După ce am predat materialele au 

intervenit o serie de modificări, în special datorită ordonanței de urgență care aprobă 

măsuri de reducere a cheltuielilor bugetare, astfel a fost analizată din nou lista de 

investiții și câteva sume  au fost redistribuite. Cum ar fi 300 mii transferuri  pentru 

alimentarea IID-ului pentru rețea de apă și canalizare și 700 mii la capitolul 74 – 

protecția mediului. De asemenea, la capitolul 84 – RC-uri – 110 mii au fost transferați 

la RC școli. 

  Mai am și o reașezare la transferuri interne  necesare pentru funcționarea sursei 

ID. De la capitolul 67 se mută 100 mii pe 70. Și de la 68 – 170 tot pe capitolul 70.   67 

cultură.   68 asistența socială. De pe transferuri.  Și îi mut  în 70 întreținerea orașului. 

Dar în cazul acesta este vorba de secțiune D unde se susțin prin aceste transferuri o 

serie de proiecte.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Noi am avut ședință vineri, începând cu ora 11,30. Când 

ați făcut aceste modificări?” 

  Emilia Oprean: ”Azi.” 

  Bucureștean  Narcisa Ioana: ”Aceste modificări nu se regăsesc în proiect.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Adică, nu sunt încărcate nici în aplicație, ceea ce 

înseamnă că ceea ce votăm  noi acum nu se regăsește  în formă scrisă niciunde.” 

  Emilia Oprean: ”De asta am și spus.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: ”Atunci, bănuiesc că nu putem să votăm acum forma 

aceasta.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Amendament.” 

  Pleșa Gabriel: ”Nu e nici un amendament. E modificarea inițiatorului. V-a 

prezentat doamna. De ce trebuie în formă scrisă? O să apară în forma scrisă dacă 

sunteți de acord, după ce votăm proiectul. Sau dacă sunt nelămuriri, le putem lămuri 

acum. Mai ales că sunt niște mutări de sume foarte simple. Care bineînțeles că le 



făceam din timp. Dacă azi dimineață nu constatam că trebuie rezolvate. Apropo de 

genialitatea ultimelor legi și ordonanțe aplicate pentru administrațiile locale.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Dar ordonanța a apărut în ce dată?” 

  Emilia Oprean: ”27. Și azi a apărut în monitorul oficial.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”În acest context, eu nu pot să spun decât că avizul 

comisiei  a fost dat pe forma care a fost încărcată în emol. Avizul este favorabil în acest 

punct pentru proiect. Este avizul comisiei după ce am discutat proiectul.” 

  Medrea Bogdan: ”Nu e prima dată când apar modificări. Adică, nu cred că e un 

capăt de țară  dacă se explică și dacă ar putea să răspundă la întrebări ca să votăm acest 

proiect.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Eu propun să trecem la vot. Discuții dacă mai aveți? 

Nu sunt. Supun la vot  proiectul nr. 1 cu modificările discutate. Cine este pentru? 

Abțineri? Împotrivă?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul cu modificările a fost votat cu 17 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius 

Filimon, Florea Paul Victor, Ioan Fulea,  Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu și 

o abținere Gavrilă Paven Ionela.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 410/2023     

  2. Proiect de hotărâre privind executia bugetului general de venituri si cheltuieli 

pe trimestrul III anul 2023 a Municipiului Alba Iulia 

  Se dă cuvântul d-nei Emilia Oprean – director executiv Direcția cheltuieli  – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.    

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  nefavorabil acest proiect de hotărâre şi 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Emilia Oprean: ”În conformitate cu legea 368/2022 și legea nr. 273, Hotărârea nr. 

65/6. 02. 2023 s-au aprobat și repartizat  venituri proprii, cote din sumele defalcate din 

impozitul pe venit, sumele defalcate din TVA, subvenții de la bugetul de stat, sume 

primite de la UE în contul plăților efectuate precum și cheltuieli repartizate pe capitole 

de cheltuieli conform clasificației bugetare. Având în vedere cele expuse, propun 

Consiliului local  aprobarea execuției bugetare la trimestrul 3 al anului 2023.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Așa cum am povestit  și acum două săptămâni la acest 

proiect, fac o mică aducere aminte. Atunci am întrebat de ce sunt veniturile proprii mai 

mari  cu 25 de milioane? Doamna director a dat o anumită explicație. Practic, dânsa    

ne-a explicat  tot ce este acolo. Și eu țin doar atât să menționez că această sumă de 25 

milioane care ne apare scrisă azi într-adevăr  pe altă liniuță la diverse venituri, dar  care 

în cadrul anexei mari  care este pe site-ul Primăriei, se regăsește  din totalul veniturilor 

proprii. Deci, această liniuță pe care noi astăzi dorim să o aprobăm sau ce va fi ca și 

execuție, nu se regăsește pe rectificarea din 8 august. Și de ce spun azi așa?  În ce ni s-a 

adus nouă în 8 august, în raportul de specialitate avem într-adevăr tabelul cu 15 linii  



care se modifică, se rectifică în plus sau în minus, tot conform codului administrativ, 

art. 129, lit. 4, alin. a: Consiliul local aprobă bugetele, execuția sau rectificările lor. Ca 

atare, această sumă, din punctul meu de vedere este o rectificare. Și nu numai al meu. 

Ci clar o rectificare de buget care nu a fost adusă nouă în Consiliul local. Ceea ce ni se 

aduce acum la execuție, eu nu contest motivația sau modul obiectiv în care s-au folosit 

banii! Doamne ferește! Eu vorbesc doar de procedură, că această execuție  nu a fost 

adusă la noi la rectificare. Mai mult, în comisie am povestit vineri  și s-a propus o 

anumită  modalitate pentru a trece la urma urmei acest impas. Că la urma urmei aceasta 

este execuția, nu o putem nega. Doamna consilier, colega Ionela a propus întocmirea 

unei anumite note explicative. Doamna director ne-a transmis astăzi nouă pe grupul de 

comisie buget acea notă explicativă, care din punctul meu de vedere este cea mai 

minimă notă explicativă pe care am văzut-o, atâta timp cât în ședința de consiliu din 8 

august nu ni s-a adus această sumă, nu puteți doamna director  să ne trimiteți fix la acea 

ședință. Practic, dumneavoastră într-un fel ne spuneți  că la acea ședință s-a aprobat dar 

de fapt noi nu am aprobat-o. Sau dacă am aprobat-o, eu vă rog frumos să ne arătați 

dumneavoastră unde.„ 

  Emilia Oprean: ”Această modificare se regăsea în anexa 1 de la proiectul din 8 

august. Iar raportul de specialitate este doar o sinteză a anexelor prezentate.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Aveți dreptate. Raportul de specialitate este o sinteză  și 

vă rog frumos să îmi arătați  mie în ace sinteză acea sumă de 25 de milioane.„ 

  Emilia Oprean: ”Da. Dar era trecută în anexă cum v-am și prezentat în nota de 

relații pe care v-am dat-o în dimineața aceasta.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Atunci, vă rog frumos să ne arătați în anexa de la 

proiect.” 

  Emilia Oprean: ”Dar nu ați solicitat-o. De la proiectul din 8 august?  Puteți să o 

consultați oricând.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Nu este doamna director anexă la proiect! Este anexă la 

hotărâre!„ 

  Pleșa Gabriel: ”Doamna consilier! Ați văzut vreodată o anexă la o rectificare 

bugetară? Sunt cam atât!” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Da. Vă garantez că am văzut. Nu sunt cam atât! Sunt 59 

de pagini, domnule primar!” 

  Pleșa Gabriel: ”Doamna consilier! Vă rog frumos! Aveți puțină decență! V-a 

lămurit foarte clar cu suma! V-a lămurit! Nu mai faceți aici discuții de genul acesta! 

Până în luna mai nu ați avut nici un fel de obiecții și s-a făcut la fel! Haideți să fim 

oameni corecți și onești1 Vreți anexele? Vi le punem la dispoziție! Toate! Dacă vreți să 

le studiați! Dar sunt convins că nu o să le studiați! Mulțumesc!” 

  Dana Nanu Elisabeta: ”Nu fiți așa sigur, domnul primar! Pentru că sunt 

economist! Și exact bugetele și bilanțul sunt specialitatea mea!” 

  Pleșa Gabriel: ”Sunteți economist! Mi-o tot repetați de fiecare dată! Cu tot 

respectul pentru profesionalismul dumneavoastră! Nu ați făcut contabilitate bugetară!” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Nici dumneavoastră!”   

  Pleșa Gabriel: ”Așa că învățați niște lucruri  că și noi învățăm toată viața 

noastră!” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Sigur că da! Sigur că învăț!” 



  Pleșa Gabriel: ”Sigur că da! Haideți să fim mai constructivi și să lăsăm discuțiile 

astea făcute din alte considerente! Dacă vreți, le și discutăm!” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Le  discutăm! Și eu vă rog să îmi arătați vreo astfel de 

procedură făcută identic până în luna mai ! Eu curiozitatea asta o am!” 

  Pleșa Gabriel: ”Dacă nu aveți curiozitatea, haideți să mergem mai departe și să ne 

ținem ședința!” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Insist și i-am spus doamnei să ne facă o notă explicativă  

să ne spună de ce nu a fost cuprinsă în raportul de specialitate această sumă! Atât ! Este 

greu? Dacă e greu, vă mulțumesc frumos!” 

  Emilia Oprean: ”Raportul de specialitate ...” 

  Pleșa Gabriel: ”Doamna director! Lăsați! Să ne facă o cerere doamna! Facem și 

note explicative dacă este obișnuită cu note explicative!” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Nu vă stă bine să fiâi sarcastic, domnul Primar!” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Într-adevăr discuțiile din comisie pe marginea acestui 

proiect au fost destul de întinse. Cert este, din punctul meu de vedere, atât ca membru al 

comisiei, președinte al comisiei și consilier local, respectiva sumă nu se regăsește în 

anexa la proiectul de rectificare din luna august. Anexele ... Tocmai de aceea, pentru că 

există această diferență, nu ni s-a explicat nici în nota dumneavoastră. Și este puțin ... 

nu m-aș fi așteptat  la un asemenea răspuns din partea dumneavoastră în nota 

respectivă. Luăm act. De asemenea, diferența apare la execuția bugetară. Din punctul 

meu de vedere, nu o putem ignora. Tocmai de aceea, în cadrul comisiei am solicitat ca 

de acum înainte absolut toate anexele de la rectificarea bugetară, de la execuția 

bugetară și ceea ce înseamnă aprobarea repartizării excedentului bugetar să fie 

transmise comisiei. Doar în acest fel  le voi supune în dezbatere în cadrul comisiei. 

Avizul în acest moment este nefavorabil pentru proiectul nr. 2. Mulțumesc!” 

  Pleșa Gabriel: ”Nefavorabil cum? Spuneți și voturile!” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Un vot pentru și 2 abțineri.” 

  Pleșa Gabriel: ”Un vot pentru! Cine?” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Domnul consilier Sandu.” 

  Pleșa Gabriel: ”Și două abțineri. Dumneavoastră și doamna Nanu!” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Da. În condițiile în care am fost de bună credință și am 

considerat că vom primi nota explicativă. Am primit o notă în care se spune că suma 

respectivă era prinsă în anexa la proiect. La proiectul din 8 august a fost o singură 

anexă de sinteză în care suma respectivă nu se regăsea. Justificat, pe documente 

încărcate și aflate  la dispoziția tuturor consilierilor.” 

  Pleșa Gabriel: ”Rugămintea mea, doamnă președinte a comisiei! Îmi faceți și o 

solicitare scrisă pentru primirea anexelor la momentul ședinței.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Am făcut-o oficial pe grupul comisiei de buget.” 

  Pleșa Gabriel: ”O solicitare scrisă primarului!” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”O solicit oficial acum în cadrul ședinței de consiliu.” 

  Pleșa Gabriel: ”Solicitare oficială! Vorba volant! Să scrieți lucrul acesta!” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Raportul de specialitate este un tabel centralizator pe care 

l-am avut și azi la proiectul nr. 1. În cadrul acelui tabel nu se regăsește acea sumă de 25 

milioane. Ca atare, nu a fost rectificată! Părerea mea! Nu a fost rectificată în cadrul 

consiliului local! Noi am aprobat o rectificare care nu includea acea sumă! Dar fiecare 



votează cum dorește!” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Raportul respectiv conține sinteza tuturor modificărilor. 

Și era normal ca în acea sinteză să existe. Și există un total al rectificării bugetare care a 

fost aprobat de 5996960. Ei, în acel total nu există cuprinsă suma respectivă. Într-

adevăr am mers pe încredere că toate anexele  care justifică totalurile din rapoartele de 

specialitate se regăsesc acolo. Strict punctul meu de vedere oficial este ca de acum 

înainte să îmi fie puse la dispoziție absolut toate anexele în momentul în care este adus 

la aprobare un buget.” 

  Bucureștean  Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 12 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Paul Victor, Ioan 

Fulea,   Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,   

Popescu Emil Antoniu,  Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, 3 abțineri Marius 

Filimon, Lupea Ioan Gabriel, Oltean Sabina Larisa și 3 voturi împotrivă Gavrilă Paven 

Ionela, Nanu Dana Elisabeta, Corina Rotar.” 

 

  Pleșa Gabriel: ”Numai puțin! Ca să știe și domnii colegi consilieri ceea ce se 

întâmplă în comisia de buget-finanțe. Îmi pare rău că nu am reușit să ajung la ultima.  

Nu este ok ca și atitudine. Sigur că eu o să vă dau, nu o să vă dau pe grup, ci o să vă 

dau individual ca să vedeți felul în care este tratată doamna director  interimar pe 

mesaje și apelativele și cuvintele care se folosesc acolo. Îmi pare rău că nu este și 

domnul consilier Sandu care face parte din această comisie și vă poate relata 

personal. Pentru că nici nu are importanță până la urmă  felul în care se discută 

acolo! Este inadmisibil! Eu nu am auzit de asemenea lucruri la nici un consilier în 

consiliile locale  în care am fost, o astfel de atitudine! Față de un angajat al meu, un 

funcționar al Primăriei! Nu se poate așa ceva! Tocmai de aceea, să știți că mă duc la 

comisiile de buget –finanțe.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Doresc să intervin. În calitate de președinte al 

comisiei, eu cred că limbajul și comportamentul colegilor mei în cadrul comisiei a 

fost unul foarte bun și bazat pe respect. Dacă doamna director ...” 

  Pleșa Gabriel: ”O să arăt mesajele! O să redistribui!” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Nu știu ce redistribuiri aveți dumneavoastră dar vă rog 

să veniți în cadrul comisiei de buget! Ședințele de buget sunt oficiale, sunt 

înregistrate! Nu este corect ceea ce faceți și afectați caracterul și modul în care sunt 

percepute trei persoane din cadrul unei comisii. Mulțumesc!” 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 411/2023 

 

  3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba-Iulia nr.9/2023 privind aprobarea utilizării sumelor din excedentul 

bugetului local din anul precedent ca sursă de finanțare a cheltuielilor secțiunii de 

dezvoltare în anul 2023   

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  – care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.     



   Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Daniel Stan: ”Bună ziua. Modificările  ce au intervenit în rectificarea 

excedentului bugetar sunt doar la nivel de redistribuiri, de sume între obiective de 

investiții aprobate inițial fără a se modifica valoarea inițială a excedentului. Deci, am 

luat de pe o investiție, am mutat pe alta. Valoarea rămâne aceeași.”  

   Bucureștean  Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul 

Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 412/2023 

 

  4. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia în Consiliul de administrație al Palatului Copiilor Alba Iulia 

pentru anul școlar 2023-2024   

  Se dă cuvântul  d-nei Andreea Giurgiu – consilier Compartimentului proceduri 

administrative, învățământ– care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate.     

  Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, sănătate, 

protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”  

  Andreea Giurgiu: ”Bună ziua. Urmare a solicitării conducerii unității de 

învățământ, Consiliul local trebuie să desemneze un reprezentant în consiliul de 

administrație al Palatului Copiilor. În comisia de cultură s-a propus ca și reprezentant 

domnul consilier Claudiu Marean.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții? Nu sunt. Supun la vot proiectul cu 

propunerea. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul cu propunerea a fost votat cu 18 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius 

Filimon, Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, 

Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul 

Sebastian Tudorașcu.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 413/2023 

  



  5. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 

contractual din cadrul Muzeului Palatul Principilor Transilvaniei Alba Iulia   

  Se dă cuvântul d-lui Robert Roman  – director Muzeul Palatul Principilor 

Transilvaniei -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

   Robert Roman: ”Bună ziua. Salariile care sunt prezentate în proiect țin de 

anexele 1, 3 și 8 din legea 153 privind salarizarea personalului plătit din fonduri 

publice, cu mențiunea că s-a făcut  corelarea pentru salariul care se încadra sub salariul 

de bază minim brut pe țară garantat în plată care  acum a devenit 3300, conform HG nr. 

900/2023. Pentru salariile prezentate există avizul consultativ la Sindicatului Liber 

Solidaritatea. Pentru funcțiile de execuție, gradația pentru care au fost prezentate 

salariile sunt pe gradația zeră, urmând  a se aplica gradațiile prevăzute de lege. Și am o 

singură mențiune suplimentară de făcut.  Dintr-o eroarea, la poziția referent de 

specialitate menționat în anexă la 6, 1, 2, 3 și 4 gradele au fost trecute debutant II, I și 

IA, în condițiile în care în lege sunt III, II și I. Am făcut corectura pe anexă. Valoarea 

salarială nu s-a modificat cu nimic.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot  proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 414/2023   

  

   6. Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile privind 

revocarea în parte a HCL nr. 321/2023 privind modificarea Hotărârii nr. 534/2022 a 

Consiliului local cu privire la stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici 

și personalul contractual din Aparatul de specialitate al Primarului municipiului Alba 

Iulia și din serviciile publice aflate în subordinea Consiliului Local al municipiului 

Alba Iulia, cu modificările şi completările ulterioare, începând cu data de 01 

septembrie 2023  

  Se dă cuvântul Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane - administrativ  - care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.      

  Ștefan Bogin: ”Există un număr de 20 plângeri prealabile formulate de 

funcționari publici de la Polișia locală, fundamentate pe o decizie  pronunțată de Curtea 

Europeană de Justiție. Se invocă anumite argumente de discriminare în sensul în care 

salariile acestora ar trebui să fie egale  cu cele aferente fuîncționarilor publici cu studii 

superioare. Propunem respingerea acestor plângeri.” 



  Florea Victor Paul: ”De ce se propune respingerea?” 

  Ștefan Bogin: ”Pentru că în raportul de specialitate am detaliat toate argumentele  

în fapt și în drept  din care rezultă destul de argumentat că se impune respingerea 

acestor plângeri prealabile, pentru că legea 153/2017 este suficient de clară în acest 

sens” 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”În comisia juridică au fost abțineri la acest proiect, 

nu datorită proiectului în sine ci datorită  lipsei actelor. Pentru că nu am avut plângerea 

să o vedem și atunci am zis că nu avem pe ce discuta. Avizul este nefavorabil.”  

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot  proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Paul Victor, Ioan Fulea,  Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu și o 

abținere Gavrilă Paven Ionela.” 

 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 415/2023 

 

  7. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al Aparatului de 

specialitate al Primarului Municipiului Alba Iulia, în vederea promovării în grad 

profesional/treaptă profesională a unor funcționari publici și a personalului 

contractual, începând cu luna noiembrie 2023  

  Se dă cuvântul Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane - administrativ  - care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.   

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu   - care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect 

de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Ștefan Bogin: ”Propunem aprobarea acestui proiect. Un număr de funcționari 

publici și personal contractual  au promovat examenul. E vorba de funcționari publici 

din aparatul de specialitate, Direcția cheltuieli, Direcția tehnică, Serviciul investiții și 

lucrări publice, Serviciul Poliția locală, Birou instruire logistică, activităși comerciale, 

protecția mediului, Serviciul urbanism, Serviciul întreținerea domeniului public, 

Direcția Programe, Serviciul proiecte comunitare.”  

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot  proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 



Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 416/2023 

  

  8. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei de 

Asistenţă Socială din subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, începând 

cu luna noiembrie 2023   

 Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu   - care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect 

de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Delia Cristescu: ”Bună ziua. Vă propunem să aprobați acest proiect ca urmare a 

promovabilității a două colege care au trecut gradele profesionale. Un funcționar public 

și un personal contractual.”    

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 417/2023  
 

   9. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării Direcției Învățământ, Creșe 

cu personalitate juridică, în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, 

Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare a 

acesteia  



  Se dă cuvântul d-nei Monica Dicoi – director Direcția Creșe – care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  nefavorabil acest proiect de hotărâre şi 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu   - care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect 

de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Monica Dicoi: ”Bună ziua. Înainte de a vă propune spre aprobare proiectul, aș 

dori să vă readuc aminte ceea ce s-a întâmplat din  noiembrie 2021 și până în prezent. 

Și anume, că în septembrie 2021 a apărut ordonanța 100 prin care propunea primarilor 

menținerea creșelor în subordinea consiliilor locale sau sa fie arondate Inspectoratelor 

Școlare. Noi am luat decizia împreună atunci ca aceste creșe să rămână în subordinea 

Consiliului local. Ulterior, anul trecut  a apărut legea creșelor, HG 566 prin care se 

specifică că Inspectoratul Școlar are ca atribuție principală coordonarea metodologică a 

creșelor dar că directorul creșelor, fiind unitate de învățământ trebuie să fie cadru 

didactic. Vreau să mai fac o precizare. Din anul 2015 și până în prezent de când am 

obținut acest post de conducere în urma unui concurs, am coordonat creșa singură, 

adică fără o altă persoană lângă mine cu funcție de conducere, fără șef serviciu, șef 

birou, șef creșă cum este în alte municipii. Cu trei locații diferite. Anul acesta mai 

deschidem o locație. Cu 70 persoane în subordine. Și acum, propunem înființarea 

Direcției de Învățământ Creșe  ca și un compartiment în subordinea Direcției 

Învățământ, așa cum prevede legea. Ordonator terțiar de credite și personalitate juridică, 

cu director cadru didactic, o persoană care să promoveze din rândul colegilor, cadre 

didactice pe această funcție  de conducere.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”În comisia de buget am discutat puțin pe marginea acestui 

proiect. Există diferențe față de modul în care funcționează, este structurată creșa și 

ceea ce prevede legislația în domeniu și criteriile pe care trebuie să le îndeplinească. 

Tocmai de aceea, în comisie avizul este nefavorabil. Două abțineri și un vot pentru. 

Inclusiv domnul Sandu s-a abținut mergând pe aceste considerente de diferențe de 

legislație  și de nerespectare a standardelor. Și cred că ar trebui să pornim de aici, 

inclusiv la partea de organigramă, unde cel puțin la modul în care este concepută în 

prezent organigrama, directorul educativ coordonează activitatea personalului didactic, 

neținând cont că acestea sunt structurate pe unități în care aceștia își desfășoară 

activitatea. Mi se pare că această organigramă nu reflectă realitatea modului de 

desfășurare a activității efective la nivelul direcției pe care o coordonați.” 

  Monica Dicoi: ”Dacă îmi dați voie.  Organigrama pe care noi am anexat-o este 

conform cerințelor structurii orientative a legii creșelor, HG 566. Acolo este personal 

didactic de predare, auxiliar. Știți cum este într-o unitate de învățământ. Noi anul trecut, 



prin HCL 67  ne-am schimbat denumirea din Direcția Creșe în Creșa Municipiului Alba 

Iulia, așa cum prevede ordinul de ministru pentru schimbarea denumirii unei unități 

deînvățământ. Și creșa municipiului are mai multe locații. Cele trei locații. Tocmai de 

aceea am scris creșa municipiului ca un compartiment  în subordinea Direcției de 

învățământ cu personalul ...” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Cu unități care  își desfășoară activitatea individual. Cu 

program fiecare. Tocmai de aceea există un cadru. Legislația prevede un cadru. Dar acel 

cadru trebuie adaptat fiecărei locații. La fel cum autorizarea și acreditarea se face la 

nivelul fiecărei unități în care se desfășoară activitatea.” 

  Monica  Dicoi: ”Deci, noi avem o singură unitate de învățământ și aceea este 

Creșa Municipiului Alba Iulia cu mai multe locații. Doar una singură. Creșa 

municipiului.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”O creță cu mai multe locații în care se verifică autorizarea 

și acreditarea. Toate criteriile trebuie îndeplinite la nivelul tuturor locațiilor. Asta încerc 

să vă spun și să subliniez. Mulțumesc.” 

  Monica Dicoi: ”Legea spune așa: că cele care funcționează în anul școlar 2021 – 

2022, adică cele trei locații existente, Creșa Municipiului Alba Iulia este acreditată prin 

efectul legii.”    

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Am înțeles, doamna director. Discuții dacă mai 

aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu și o 

abținere Gavrilă Paven Ionela.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 418/2023 

 

  10. Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizatiei către Asociația de 

Dezvoltare Intercomunitară „Salubris Alba” 

  Se dă cuvântul d-nei Anca Toacă – consilier  – care prezintă proiectul de hotărâre 

precum și raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu   - care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect 

de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   



  Anca Toacă: ”Bună ziua. Este vorba de cotizația datorată  de Municipiul Alba 

Iulia conform adunării generale  a asociaților  nr. 2/2023. S-a stabilit cotizația pentru 

anul acesta  în sumă de 50 mii lei. Deci, hotărârea adunării generale  la care și domnul 

primar a participat în calitate de reprezentant al Municipiului Alba Iulia,  a stabilit 50 

mii datoria Municipiului Alba Iulia ca unitate administrativ teritorială. Menționez că 

hotărârile  adunării generale sunt acte administrative.”   

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 419/2023 

 

  11. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotararea Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia nr. 323 /27.07.2022 cu privire la aprobarea documentatiei 

tehnico-economice faza DALI si a indicatorilor tehnico-econimici, pentru 

obiectivul : " RENOVARE ENERGETICA MODERATA A CLADIRILOR 

REZIDENTIALE MULTIFAMILIALE - BLOC 11A DIN MUNICIPIUL ALBA 

IULIA" , cu modificarile si completarile ulterioare   

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Daniel Stan: ” Este vorba de modificarea Anexei la Hotararea Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia nr. 323 /27.07.2022 cu privire la aprobarea documentatiei 

tehnico-economice faza DALI si a indicatorilor tehnico-econimici, pentru obiectivul : " 

RENOVARE ENERGETICA MODERATA A CLADIRILOR REZIDENTIALE 

MULTIFAMILIALE - BLOC 11A DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA". Indicatorii sunt 

fară TVA. Deci, s-a modificat suprafața desfășurată.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul 

Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 420/2023   



  
 

  12.  Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotararea Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia nr. 324 /27.07.2022 cu privire la aprobarea 

documentatiei tehnico-economice faza DALI si a indicatorilor tehnico-econimici, 

pentru obiectivul : " RENOVARE ENERGETICA MODERATA A CLADIRILOR 

REZIDENTIALE MULTIFAMILIALE - BLOC 11B DIN MUNICIPIUL ALBA 

IULIA" , cu modificarile si completarile ulterioare   

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Daniel Stan: ”La fel ca și proiectul anterior. Actualizarea anexei.”   

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 421/2023  

 

  13. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotararea Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia nr. 325 /27.07.2022 cu privire la aprobarea 

documentatiei tehnico-economice faza DALI si a indicatorilor tehnico-econimici, 

pentru obiectivul : " RENOVARE ENERGETICA MODERATA A CLADIRILOR 

REZIDENTIALE MULTIFAMILIALE - BLOC 13A DIN MUNICIPIUL ALBA 

IULIA" , cu modificarile si completarile ulterioare   

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Daniel Stan: ” La fel. Blocul 13A.”  

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul 



Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 422/2023  
 

  14. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la HCL 132 / 28.03.2023 

privind aprobarea documentației tehnico-economice faza DALI și a indicatorilor 

tehnico-economici, pentru obiectivul: “ CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE 

A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA BLOC 25 SC 

A+B” 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 423/2023  

 

 15. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la HCL 134 / 28.03.2023 

privind aprobarea documentației tehnico-economice faza DALI și a indicatorilor 

tehnico-economici, pentru obiectivul: “ CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE A 

CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA BLOC A3 -A8” 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Daniel Stan: ” Identic cu proiectul 14. Blocul A8.”  

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 



Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 424/2023 

 

 Intră on line domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei. Sunt prezenți 19 consilieri. 

  

  16. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice 

faza SF și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul: MODERNIZARE 

STRADA GAROAFEI ȘI STRADA DIANA -(inclusiv exproprieri pt. capacități de 

transport, rețele apă și canal conform PUZ aprobat cu HCL 330/2010, art.10)- 

MUNICIPIUL ALBA IULIA, cartier Pâclișa 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Daniel Stan: ”Așa cum scrie și în raportul de specialitate, este vorba de 

alimentare cu apă, canalizare, canalizație tehnică, expropriere și iluminat stradal. Aici în 

anexă a rămas str. Gemina. Trebuie să modificăm. E vorba de strada Diana și strada 

Garoafei.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 425/2023 

 

  Bucureștean Narcisa Ioana: ”Vă propun o pauză de 10 minute.” 

 Bucureștean Narcisa Ioana: ”Reluăm ședința.” 

 

  Intră on line doamna consilier Marcela Vâlcan. 

 Părăsește ședința domnul consilier Lupea Ioan Gabriel. 

 

 17. Proiect de hotărâre privind declanșarea procedurii de expropriere a unor 

imobile (terenuri) și pentru înprejmuiri/construcții anexe, executate cu autorizație de 

construire, strada Diana, situate în Pâclișa pe amplasamentul obiectivului de 



investiții: MODERNIZARE STRADA GAROAFEI ȘI STRADA DIANA -(inclusiv 

exproprieri pt. capacități de transport, rețele apă și canal conform PUZ aprobat cu 

HCL 330/2010, art.10)- MUNICIPIUL ALBA IULIA, cartier Pâclișa 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Daniel Stan: ”Este vorba de o suprafață de 1781 mp de teren expropriat iar ca și 

gard sau împrejmuire de 20 metri liniari. Valoarea totală a despăgubirii în urma 

raportului de evaluare este de 347295 lei.” 

  Marius Filimon: ”Am mai avut câteva situații similare în trecut cu exproprieri de 

genul acesta pentru investiții publice, modernizare de drumuri. Vă amintesc strada 

Izvorului, strada Alcala de Henares. Cred că ar trebui să fim consecvenți oarecum și să 

procedăm în același mod. Atunci am propus o sumă de 10 lei/metru pătrat. Cred că așa 

ar fi corect să mergem pe aceeași sumă până la urmă. Este un amendament pe care îl 

propun Consiliului local. Amendamentul se referă  doar la teren. Este o sumă propusă 

acolo pentru construcție anexă. Aia rămâne cum e, pentru că va trebui refăcută până la 

urmă. Chiar numai la suprafața de teren.” 

  Popescu Antoniu Emil: ”Cei 1781 mp, articolul 6 din proiect ce reprezintă? 

Pentru că e stabilită suma la 195 pentru 1781 mp.” 

  Pleșa Gabriel: ”La articolul 6 scrie 1781 mp.” 

  Popescu Antoniu Emil: ”Deci, practic modificăm articolul 6.” 

  Pleșa Gabriel: ”În articolul 6 se va stabili suma de 10 lei/mp.” 

  Popescu Antoniu Emil: ”Și la fel și articolul 7 conform amendamentului 

domnului Marius Filimon. Când vom vota, vom vota și sumele. Votăm articolul 6 cu 

suma de 10 lei și art. 7 cu suma care se dă pe toată suprafața.” 

  Daniel Stan: ”Și acolo la 7 a rămas 9970 care am zis că rămâne.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: ”Supun la vot amendamentul d-lui Marius Filimon. 

Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela, 

Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot proiectul cu amendamentul. Cine este 

pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 19 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, 

Marius Filimon, Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 



Tudorașcu, Marcela Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 426/2023  

 

  18. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice 

faza SF și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul: „VIABILIZARE 

TEREN ȘI UTILITĂȚI LA SALA DE EDUCAȚIE FIZICĂ ȘCOLARĂ PENTRU 

ȘCOALA AVRAM IANCU” 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Daniel Stan: ”Este vorba de contractul cu CNI-ul, cu constructorul din Bistrița, în 

care noi avem obligația să facem partea de viabilizare, partea de amenajare exterioară. 

Chiar azi am primit un telefon. De mâine vor veni să se apuce de continuarea 

lucrărilor.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela 

Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 427/2023   

 

  Părăsește ședința domnul consilier Ionuț Horșa și domnul consilier Sergiu 

Nicolae Vârtei. 

 

  19. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Alba Iulia nr. 426/2021 privind aprobarea cererii 

de finanțare și a devizului general estimativ pentru Proiectul “MODERNIZARE 

STRĂZI ZONE DE DEZVOLTARE MUNICIPIUL ALBA IULIA LOT 3 – EMIL 

RACOVIȚĂ, GRIGORE ANTIPA, PETRE ISPIRESCU, DIMITRIE 

BOLINTINEANU, SIMION MÂNDRESCU, ALEXANDRU ODOBESCU, 

ARIEȘULUI” în vederea depunerii în cadrul programului Național de Investiții 

„Anghel Saligny”, cu modificările și completările ulterioare 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 



economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Daniel Stan: ”Tot așa. În urma clarificărilor cerute la minister, suma rămâne 

aceeași, numai a trebuit să modificăm de la un capitol pe altul sumele. Nu sunt 

modificări la devizul general. Ne-au cerut să fie conform ghidului și programului pe 

investiții Anghel Saligny.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, 

Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil 

Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 428/2023    

  

  Revine on line domnul consilier Ionuț Horșa.  

  20. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și 

a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul: „EXTINDERE REȚEA APĂ 

POTABILĂ ȘI CANALIZARE MENAJERĂ CU BRANȘAMENTE ȘI 

RACORDURI - STRADA GOVORA„. 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Daniel Stan: ”Este o lungime de 90 metri. Strada a rămas izolată acolo.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 429/2023  

 

  Revine on line domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei. 
 

  21. Proiect de hotărâre privind aderarea municipiului Alba Iulia la Asociația 

Climate Alliance 

  Se dă cuvântul d-nei Maria Seeman – manager public  -   care prezintă proiectul 



de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Maria Seeman: ”Bună ziua. Este vorba de aderarea la o asociație internațională în 

acord cu eforturile municipalității de a se alinia la obiectivele verzi ale comisiei 

europene. Iar alăturarea municipiului Alba Iulia la alte 2000 de uat-uri din Europa nu 

face decât să ne ajute să aducem în comunitatea noastră instrumente de bună practică. 

Această aderare vine cu o taxă anuală  pe cap de locuitor. Valoarea acestei taxe este de 

500 euro pe an. Dar pentru orașele din Europa se reduce la jumătate.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan, 

Sergiu Nicolae Vârtei.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 430/2023  

  

  22. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului „BIM digital competencies to evaluate and improve the energy efficiency 

of European buildings. A digital way towards positive energy districts” (acronim 

BIM4Energy), finanțat în cadrul programului „Erasmus+” 

  Se dă cuvântul d-nei Maria Seeman – manager public  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu   - care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect 

de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  nefavorabil  acest proiect de 

hotărâre și avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”    

  Maria Seeman: ”Un mic proiect, sperăm noi cu impact mare. Liderul de 

parteneriat al acestui mic proiect este Universitatea Tehnică din Cartagena. Avem și 

UTCN Cluj Napoca din România, Vilnius, Oslo și din Spania. 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 



Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan, 

Sergiu Nicolae Vârtei.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 431/2023 

 

  Maria Seeman: ”Dacă îmi dați voie să prezint și proiectul nr. 31.”   

  31. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 281/27 iulie 2018 cu 

modificările și completările ulterioare privind aprobarea participării Municipiului 

Alba Iulia în calitate de partener în cadrul proiectului „Achiziție de mijloace de 

transport public – autobuze electrice”. 

  Se dă cuvântul d-nei Maria Seeman – manager public  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Maria Seeman: ”Foarte pe scurt. Ne apropiem de finalizarea proiectului cu 

finanțare europeană. Autobuzelel electrice circulă în oraș. În relația cu furnizorul, a 

făcut o majorare de preț în baza OUG nr. 64/2022. O ajustare de 5 milioane de lei 

care s-a reflectat în contractul pe care l-am avut cu furnizorul. Această cheltuială, 

fiind o cheltuială eligibilă și pe care acum, în relația cu finanțatorul o reglementăm 

astfel încât să putem folosi bani europeni și nu buget local.”   

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan, 

Sergiu Nicolae Vârtei.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 432/2023 

 

 

  Părăsește ședința doamna consilier Marcela Vâlcan. 

 

   23. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism: P.U.Z. 

pentru „REGLEMENTARE TRAMĂ STRADALĂ ȘI LOTIZARE ÎN VEDEREA 

CONSTRUIRII DE LOCUINȚE INDIVIDUALE” Municipiul Alba Iulia, Strada 



TARNIȚA, Nr. 10, județul Alba 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Alexandru Damian: ”Suntem pe strada Tarnița, în zona cartierului Micești unde 

se propune dezvoltarea unui ansamblu de trei locuințe individuale pe parcelă, unul 

dintre loturi având acces direct la strada Gilău, celelalte două loturi de adâncime având 

un acces reglementat printr-o stradă propusă prin acest PUZ de tip fundătură. Proiectul 

a trecut prin toate etapele de avizare. A parcurs procedura de consultare a populației. La 

faza de consultare am avut niște probleme în sensul  în care vecinul de la nord a venit și 

... Mă rog. La faza de consultare era prezentată o altă variantă. În varianta prezentată azi 

în ședința de consiliu, propunerea nouă respectă  condițiile impuse de vecinul de la 

nord. Și un alt proprietar aici la sudul parcelei, unde la faza de consultare au fost niște 

dispute legate de proprietatea terenului, în sensul în care afirmă el că beneficiarul 

acestui PUZ intră cu proprietatea peste terenul lui. Lucru pe care noi nu îl putem 

verifica decât din acte. Și în acte nu este așa. Deci, prin acest PUZ se propun trei loturi 

individuale și un acces carosabil perpendicular pe strada Tarnița.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul 

Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu,  Sergiu Nicolae 

Vârtei.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 433/2023   
 

   24.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism Plan 

Urbanistic de Detaliu pentru: "CONSTRUIRE IMOBIL CU 3 UNITĂȚI DE 

LOCUIT ȘI SPAȚII PENTRU SERVICII MEDICALE LA PARTER" 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Alexandru Damian: ”Suntem pe strada Aurel Vlaicu, în zona Cetății Alba 



Carolina pe un imobil pe care în urmă cu câteva luni era edificată această construcție  

care a fost neterminată.  A stat așa mai bine de 15 ani. Acest imobil a fost achiziționat 

de beneficiarul acestui PUD. A demolat în baza unei autorizații de demolare această 

construcție și dorește edificarea unui alt corp de clădire. Avem și o simulare 3D. Este 

vorba  despre o clădire cu servicii medicale la parter și locuințe la etaj și la mansardă. 

Zona de locuire este formată din trei apartamente și două spații comerciale la parter. 

Prin regulamentul local de urbanism aferent PUG-ului, în această zonă delimitată de 

Aurel Vlaicu și bulevardul Horea există posibilitatea amplasării de locuințe. La faza de 

consultare a publicului au fost consultați vecinii direcți. O proprietară din partea stângă 

a lotului  nu a fost de acord și încă nu și-a exprimat punctul de vedere favorabil sau 

nefavorabil. Dar în prima fază nu a fost de acord întrucât  se propunea o terasă undeva 

la mansarda clădirii cu vedere directă înspre curtea ei interioară, lucru care a fost 

modificat prin proiect și a apărut acest paravan de protecâie. În partea dreaptă a 

imaginii, o altă familie  care avea aceleași probleme. Dar această familie și-a dat 

acordul în final. Prin proiect a fost propus un gard despărțitor un pic mai înalt, dublat de 

o perdea de vegetație de minim patru metri înălțime. Accesul se face de pe strada Aurel 

Vlaicu și se propune amenajarea unui parcajsubteran cu lift pentru  a satisface nevoile 

locurilor de parcare.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul 

Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu,  Sergiu Nicolae 

Vârtei.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 434/2023   
 

 25. Proiect de hotărâre privind atribuirea și schimbarea traseului unor străzi 

din Municipiul Alba Iulia   

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, sănătate, 

protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”  

  Alexandru Damian: ”Este vorba de un proiect care fix asta propune. Atribuirea 

unor străzi care au fost reglementate prin PUZ-uri aprobate anterior și pentru care 

categoria de folosință  din arabil în drum a fost realizată și modificarea unui traseu de 

stradă existent.  

  Încep cu strada Maior Nicolae Dabija undeva în zona Partoș din strada Gheorghe 

Magheru. A fost propusă printr-un PUZ aprobat în 2022 această fundătură. Se propune 

numele străzii Nicolae Dabija.  



  Strada nr. 2. În zona schit Șeigău a fost aprobat un PUZ în 2021. Această stradă a 

obținut recent autorizație de construire. Este în stadiu de execuție. Se propune atribuirea 

numelui străzii Teodor Șușman.  

  Proiectul nr. 3. La cererea beneficiarului, acest PUZ care a fost aprobat în 2023, 

se propune atribuirea numelui  de stradă – strada Cometei.  

  Punctul 4.  Este vorba de strada propusă Piatra Craivei, aprobată printr-un PUZ 

în 2022. De asemenea, la solicitarea proprietarului acestei străzi a fost propusă această 

denumire.  

  Iar un punct mai aparte este modificarea traseului străzii Pârâul Iovului. În 

momentul de față, strada Pârâul Iovului este cea care duce la fosta haldă de gunoi a 

orașului. Nu avem atribuit  nici un număr poștal  de o parte și de alta a acestei străzi. În 

schimb, undeva mai la sud și mai la nord sunt niște imobile care au atribuite numere 

poștale 4, 6 și 3 din strada Pârâul Iovului, care stradă nu există la momentul de față, ea 

fiind traseul dumului național. Deci, pe porțiunea de intravilan al municipiului Alba 

Iulia, unde din traseul drumului național  se accede la cele trei imobile pe care le-am 

prezentat. Se propune modificarea traseului  și denumirea străzii Pârâul Iovului. A 

existat și avizul comisiei de la Prefectură.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

   ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu,  Sergiu 

Nicolae Vârtei.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 435/2023   
 

 Părăsește ședința doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana și domnul consilier 

Sergiu Nicolae Vârtei. 
   

  Alexandru Damian: ”Aș mai avea două proiecte. Proiectul nr. 31 și nr. 32.” 

  32. Proiect de hotărâre privind AVIZAREA AMPLASĂRII PE DOMENIUL 

PUBLIC A UNOR CONSTRUCȚII CU CARACTER PROVIZORIU   

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  



  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Damian: ”Este vorba de amplasarea a două tonete pentru vânzare cafea. 

Este nevoie de votul Consiliului local în vederea  demarării procedurii de licitație 

publică pentru închirierea spațiilor respective.  Unul dintre amplasamente este în 

centru, pe diagonala cu magazinul Unirea, fix în fața pașapoartelor, pe trotuar, astfel 

încât să nu fie afectată circulația. Iar celălalt amplasament este pe trotuarul din fața 

HCC-ului. Există avizele de amplasament din comisia de urbanism.” 

  Medrea Bogdan: ”O rugăminte. În astfel de situații, vă rog să luați în calcul să se 

prezinte și racordarea la utilități. Pentru că după aceea o să devină o problemă.” 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”am și eu o întrebare. Chiar de astea era nevoie pe 

trotuare? Parcă acum chiar asta ar fi fost necesitatea.” 

  Alexandru Damian: ”Nu îngreunează circulația.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul Victor, Ioan Fulea, 

Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru 

Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina 

Rotar, Alin Stanciu și o abținere Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 436/2023   
 

  33.  Proiect de hotărâre privind RESPINGEREA Plângerii Prealabile formulată 

de Victoria POPA pentru revocarea în parte a Hotărârii Consiliului Local nr. 185 

din 2021 pentru aprobarea P.U.Z. "ELABORARE P.U.Z. – MODERNIZARE 

STRĂZI ÎN ZONA DE NORD A MUNICIPIULUI ALBA IULIA (MICEȘTI - 

BĂRĂBANȚ) – REGLEMENTARE URBANISTICĂ TRAMĂ STRADALĂ: 

LOT I, LOT II, LOT III" 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu   - care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect 

de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”     

  Alexandru Damian: ”Este un proiect privind respingerea acestei plângeri 



prealabile. Dacă vă aduceți aminte, am mai avut o plângere prealabilă  fix pe acea 

stradă, dar de această dată venită de la proprietarul de vis a vis dinspre strada Anina și 

strada Apuseni. Speța este un pic mai lungă. Strada efectiv realizată în teren intră pe 

niște proprietăți private ale proprietarilor din partea stângă a terenului. Terenul doamnei 

Popa este cumva afectat de această stradă de 28,5 mp. Deci, va trebui să își retragă 

gardul la un metru, un metru și 20 față de situația reală a terenului. Deci, 1% din 

suprafața  terenului este afectat de această stradă. Problema în realitate  este că strada 

Anina este cu șase metri  pe strada ei, deoarece terenurile cetățenilor care locuiesc între 

strada Anina și Apuseni sunt întabulați inclusiv peste acest domeniu public care este 

strada Anina. Este o chestie mai sensibilă. Cred că singura soluție pe care o avem este 

exproprierea pentru utilitate publică. În momentul de față, plângerea prealabilă nu își 

are nici un sens întrucât strada respectivă este reglementată succesiv prin trei 

documentații de urbanism.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul Victor, Ioan Fulea, 

Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru 

Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina 

Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 437/2023   

  

 Revine on line doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana. 
 

  Bucureștean Narcisa Ioana: ”Revenim la proiectul nr. 26.” 

  26. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință gratuită către 

Asociația Pensionarilor „Speranța de Alba” a unui imobil (construcție) în suprafață 

utilă de 15 mp, situat în Municipiul Alba Iulia, str. Cloșca, bl. CF11, ap. „Spațiu 

comercial”, județul Alba. 

  Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Florin Magda: ”Bună ziua. Este vorba de imobilul înscris în CF nr. 7681C1U66 

Alba Iulia care are o suprafață utilă de 15 mp și propunem luarea în discuție a 

trasmiterii în folosință gratuită  către Asociația Pensionarilor  Speranța de Alba  a 

acestuia pe o perioadă de cinci ani. Având în vedere cererile înregistrate succesiv  de 

Asociația Pensionarilor, ultima din 18 august 2023, precizăm și faptul că în 

conformitate cu dispozițiile art. 32 și 33 din legea 502/2004, cu modificările și 

completările ulterioare, autoritățile administrației publice  vor sprijini asociațiile și 

federațiile acestora prin punerea la dispoziția acestora a unor spații în funcție de 



posibilități, corespunzătoare funcționării lor.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana,  Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 438/2023   

 

  27. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr.347/2023 

privind aprobarea constituirii drepturilor de uz și servitute în favoarea SC DELGAZ 

GRID SA, asupra imobilului (teren), proprietate publică a municipiului Alba Iulia, 

situat în Alba Iulia, pe str. Decebal 

  Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Florin Magda: ”Propunem modificarea și completarea articolului 1 din HCL     

nr. 347  asupra imobilului – teren proprietate publică a municipiului Alba Iulia, având 

în vedere că s-a constatat  că respectivul branșament traversează mai multe terenuri 

proprietate publică a municipiului Alba Iulia, ci nu doar unul singur cum s-a crezut în 

momentul adoptării HCL nr. 347. Este vorba de trei CF-uri și ca urmare propunem 

înlocuirea în tot cuprinsul HCL 347 a sintagmei ”imobilul – teren” cu sintagma 

”imobilelor – terenuri” și a cuvântului ”teren” cu cuvântul ”terenuri”. 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 439/2023    

 

  28. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a unui 

imobil (teren) situat în Alba Iulia, B-dul Revoluției 1989, nr.1B 

  Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 



agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Florin Magda: ”Este vorba despre  aprobarea vânzării prin negociere directă a 

unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, B-dul Revoluției 1989, nr.1B, care are o 

suprafață de 144 mp, având categoria de folosință curți, construcții și propunem ca 

prețul minim de pornire al negocierii directe să fie suma 51941,83 lei, sumă 

reprezentând  valoarea de inventar a acestui imobil la care se adaugă TVA-ul. Având în 

vedere că acesta este folosit în prezent de către solicitant, nu poate să se obțină 

autorizație de construire, suprafața fiind sub 200 mp. Și de asemenea, rețelele de 

utilități traversează acest imobil.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana,  Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 440/2023     

 

  29. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a unui 

imobil (teren) situat în Alba Iulia, str.Craivei, nr.63A 

  Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Florin Magda: ”Este vorba despre imobilul care are o suprafață de 88 mp. 

Terenul se află în proprietatea privată a municipiului Alba Iulia și propunem vânzarea 

prin licitație publică  a acestui imobil, având în vedere că deși pe acest teren  există 

edificată construcție, casă și garaj. Construcțiile în cauză au fost edificate fără forme 

legale și ca urmare, având în vedere și raportul de evaluare, prețul de pornire  al 



licitației publice este de 20940  cu TVA inclus.” 

  Pleșa Gabriel: ”A cerut și plata în rate?” 

  Florin Magda: ”Nu.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Paul Victor, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu 

Emil Antoniu, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 441/2023      

 

  Părăsește ședința doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana.  
 

  30. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului teren în suprafață 

de 105 mp înscris în CF nr. 119919 din domeniul public al Municipiului Alba Iulia 

în domeniul public al statului, în vederea dării în administrarea Ministerului 

Educației prin Inspectoratul Școlar Județean Alba și Palatul Copiilor Alba Iulia 

   Domnul primar prezintă proiectul de hotărâre. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

   Domnul Primar Pleșa Gabriel: ”Știți că am dat în administrare gratuită acel 

teren  cu acea clădire pentru un proiect al Ministerului Învățământului. Se pare că 

pentru obținerea autorizației mai trebuie făcută această extindere, drept pentru care 

ne-au solicitat suprafața de 105 mp.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana,   Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul Victor, Ioan Fulea, 

Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru 

Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina 

Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 442/2023        

 

 Părăsește ședința domnul consilier Claudiu Marean. 



  Revine on line doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana. 
 

  34.   Proiect de hotărâre privind  modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 67/2023 privind aprobarea documentației faza D.A.L.I. și 

a indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de investiții: 

„EXTINDERE PE VERTICALĂ CLĂDIRE EXISTENTĂ PRIN AMENAJAREA 

UNUI CENTRU PENTRU PERSOANE VULNERABILE” 

  Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială  -  

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Delia Cristescu: ”În luna februarie am depus o cerere de finanțare  prin PNRR 

pentru supraetajarea Centrului de Zi  Sfânta Maria. Ar fi  trebuit să primim răspunsul 

mâine. În schimb, joi am primit o clarificare cu termen  de răspuns  5 zile, prin care 

trebuia să facem câteva modificări. În cazul acestor clarificări, două dintre ele trebuie 

aduse în consiliu. Și anume. Primul proiect  este o reașezare a sumelor din Dali. Cel 

depus în februarie. Trebuie scoase cheltuielile de funcționare și mutate în bugetul mare 

al proiectului. De aceea, Daliul este mai mic cu această sumă. Cheltuielile de 

funcționare. Per ansamblu, cele două proiecte nu duc la creșterea proiectului. Suma 

rămâne aceeași. Dar acest prim proiect se referă la micșorarea sumei din Dali.” 

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana,   Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul Victor, Ioan Fulea, 

Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru 

Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina 

Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 443/2023   

      

  35.  Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 68/2023 privind aprobarea Proiectului Înființare Centrul 

de zi pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de părinţi „Sf. Stelian” Alba 

Iulia și a cheltuielilor legate de proiect              

  Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială  -  

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Delia Cristescu: ”Tot prin această clarificare ni s-a cerut să introducem  sume 



referitoare la cheltuielile de promovare ale acestui proiect pe care noi nu o trecusem 

inițial. Am trecut-o acum. Aceasta este suma neeligibilă. Ca să nu creștem valoarea 

proiectului, am luat-o din cheltuielile de funcționare. Este suma de 3547 – cheltuieli 

neeligibile. Reprezintă cheltuieli de promovare a proiectului, cheltuieli obligatorii pe 

care le-am luat din cheltuieli de funcționare și le-am trecut în bugetul mare al 

proiectului.” 

  Bucureștean  Narcisa Ioana: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana,   Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Paul Victor, Ioan Fulea, 

Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru 

Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Emil Antoniu, Corina 

Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 444/2023    

     

  Bucureștean Narcisa Ioana: „Discuții, intervenții dacă mai aveți? Dacă nu, 

declar ședința de azi închisă.” 

    

    Alba Iulia,  30 octombrie  2023 

 

 

           PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR general 

                        Consilier                                                 Marcel Jeler 

                   Bucureștean Narcisa Ioana               
         


